
Schagen 14 december 2023 

Geachte leden van de Gemeenteraad en Projectteam Muggenburg Zuid BPD, 

Zienswijzen 

In juli 2023 heb ik, samen met 13 anderen, een Zienswijze ingediend op de ‘Omgevingsvisie 2040’ van 

de Gemeente Schagen.   

Er is een duidelijke zienswijzeprocedure vastgelegd zoals blijkt uit deze link. 

Hier een grafische weergave: IenM_BesluitsVorming_A4 RGB (platformparticipatie.nl). 

Natuurlijk moeten ook de Gemeente Schagen en BPD zich hieraan houden maar dat is inmiddels 

geschiedenis. In de toekomst wellicht een casus voor een gerechtelijke procedure waarbij  

mijn tijdslijn voor onderbouwing zorgt. 

Mijn persoonlijke Zienswijze is een samenvatting van alle zaken die ik tot nu toe, vanaf eind 2019,  

op dit dossier gedeeld heb. Zowel met het College van B&W, de Gemeenteraad als de 

contactpersonen vanuit BPD.  

Muggenburg Zuid is een belangrijk onderdeel van dit dossier met verder o.a. de Zuiderweg,  

Zuidelijke Omleiding, Verzetlaan en Bonkelaarsdijk. 

Burgerparticipatie 

Dankzij Muggenburg In Verzet is duidelijk geworden dat niemand, tijdig, antwoord krijgt op de 

ingediende Zienswijzen. 

Dit ondanks de heldere toezegging van onze Burgemeester op inspreken voor de  

Raad van Rob de Vries (7 juli 2023) en daarna verstuurde mails vanuit onze Gemeente. 

Uit het inspreekmoment van Muggenburg in Verzet (28 november 2023) heb ik zelfs moeten 

vernemen dat de Burgerparticipatie Muggenburg Zuid door de Gemeente Schagen belegd is bij de 

Projectontwikkelaar BPD. Dit is, bestuursrechtelijk, onmogelijk maar inmiddels een feit. 

Ik verwacht dat een Gemeenteraad die zijn verantwoordelijkheden serieus neemt hierop acteert 

maar verwijs naar mijn concrete vragen aan het einde van dit document. 

Complimenten Muggenburg in Verzet 

Zonder de inbreng van Muggenburg In Verzet (zowel in de gesprekken met de Wethouder, Ambtelijke 

Staf donderdag 23 november als bij het inspreken Raad dinsdag 28 november) waren deze feiten niet 

bekend geworden. Als Muggenburg In Verzet niet proactief had geacteerd hadden de indieners van 

Zienswijzen niet eens van bovenstaande op de hoogte geweest. 

De Gemeente Schagen heeft mij, en de andere indieners van Zienswijzen, sowieso niet geïnformeerd 

over deze ontwikkelingen. Daarbij aangegeven dat het een Omgevingsvisie 2040 voor de gehele 

Gemeente Schagen betreft waarbij Burgerparticipatie breder geldt dan alleen Muggenburg Zuid 

vanuit BPD. Voor mijn persoonlijke mening over deze gang van zaken verwijs ik eenieder naar de  

3e aflevering van mijn Podcast.  

De Gemeente Schagen kan natuurlijk niet verwachten dat iedere indiener van een Zienswijze de 

Raadsvergaderingen volgt (of ‘bepaalde podcasts’ luistert) en heeft natuurlijk een informatieplicht  

in deze. 

Vraag/reactie op website BPD? 

Omdat ik er niet van uit kan gaan dat iedereen mijn bovenstaande, nog steeds goed bedoelde, 

bijdragen volgt alsnog deze persoonlijke officiële brief. Ik wil later in de tijd niet te horen krijg dat mijn 

mogelijkheid te reageren inmiddels verleden tijd is. De Gemeente en BPD geven namelijk aan dat tot 

15 december ‘feedback gegeven kan worden die, waar mogelijk, verwerkt zal worden’.   

(zie deze link: Home - Informatie Muggenburg-Zuid) 

https://www.platformparticipatie.nl/reageren-/zienswijzenprocedure/default.aspx
https://www.platformparticipatie.nl/reageren-/zienswijzenprocedure/handlerdownloadfiles.ashx?idnv=1844794
https://share.mindmanager.com/#publish/Jvgwx1PEFOAGboxwlJ1DIUYiAqZIVo2B-nYjW9hv
https://usercontent.one/wp/www.bldmedia.eu/wp-content/uploads/2023/11/23-07-26-Zienswijze-Ontwikkelvisie-2040-Ronald-van-de-Buld-WEB.pdf
https://www.youtube.com/watch?v=5XdXE5PyJzQ
https://www.bldmedia.eu/de-schande-van-schagen-3-informatie-avond-bpd/
https://www.bldmedia.eu/boeken/deschandevanschagen/
https://informatiemuggenburg-zuid.nl/


Feit dat de Gemeente Schagen, en BPD, zich niet aan de standaard afspraken houdt betekent 

natuurlijk niet dat ik mijn ‘feedback’ nogmaals in zou moeten dienen. BPD is sowieso altijd door mij 

persoonlijk geïnformeerd en daardoor op de hoogte van al mijn argumenten (zie weer mijn tijdslijn). 

Noot: de Gemeente Schagen en BPD hebben beschreven strategie natuurlijk al veel langer gepland 

dan hierboven beschreven. De getoonde plannen op maandag 27 november (informatieavond 

Muggenburg Zuid) incl. genoemde website BPD, getoonde informatiepanelen en een maquette 

worden niet in een paar dagen gerealiseerd. 

Met andere woorden: ruim voldoende tijd alle indieners van Zienswijzen te informeren en, voor wat 

betreft Muggenburg Zuid, niet de bal terug te leggen (zonder dit te communiceren met de indieners 

van een Zienswijze) en via een commerciële partij nogmaals om feedback vragen. 

Hoe nu verder? 

Op de site van BPD is te zien wat er tot nu toe aan ‘veelgestelde vragen’ is verzameld:  

Veelgestelde vragen - Informatie Muggenburg-Zuid 

Als ik schrijf dat ik de zaken die opgenomen zijn mijn Zienswijzen (en degene van andere indieners die 

ik gelezen heb) niet herken druk ik mij zacht uit. Mijn verwachting wat er met de in te dienen 

feedback gaat gebeuren is overigens 0. BPD is bij deze geïnformeerd omdat ik mij zelf vooral wel aan 

de nieuwe, door de Wethouder(s) en BPD zelf bepaalde afspraken zal houden. 

Als vermelde Zienswijzenprocedure niet eens serieus genomen wordt kan ik als betrokken burger niet 

verwachten dat een tekstveld op een website van BPD wel de aandacht krijgt die het verdient maar ik 

laat mij verassen. Als betrokken inwoners is het inmiddels meerdere malen bewezen dat wij niet 

serieus genomen worden.  

Vraag is nu 

- hoe serieus betrokken Wethouders hun eigen rol nemen.  

- Hoe serieus de Gemeenteraadsleden hun rol nemen.  

- Hoe serieus BPD de, zelfbedachte, rol neemt. 

- Natuurlijk hebben ook inwoners een rol, vandaar in ieder geval bij deze, nogmaals, mijn 

officiële input. 

In deze klucht begrijp ik dat verschillende mensen het tekstveld op de BPD-website wel als een optie 

zien en (nogmaals?) hun input gaan leveren. 

Mijn insteek 

In de 4e aflevering van mijn Podcast (volgende week, 51, online) verwijs ik naar deze pagina  

waar letterlijk staat dat De Gemeenteraad ‘De Baas van de Gemeente is’. 

Ik spreek bij deze alle Gemeenteraadsleden, vriendelijk, aan deze rol te pakken en de hele gang van 

zaken v.w.b. Muggenburg Zuid, de Zuidelijke Omleiding, Bonkelaarsdijk, Verzetlaan en de Zuiderweg 

nog eens goed te overwegen. 

Denk aan de toekomst van Schagen, vorm 1 front en zorg dat de Zuidelijke Omleiding gerealiseerd 

wordt voordat onze prachtige Gemeente 1 grote puinhoop wordt. 

Waar ik veel aandacht zie voor het ‘Verkeersplan Centrum’ is de Zuiderweg onmisbaar, ook voor 

bewoners van Muggenburg Zuid, het Coöperatie hotel, Wijk de Veldwachter maar natuurlijk ook 

Muggenburg om het centrum te bereiken. 

En helaas; niet iedereen gaat op de fiets,  

                    niet iedereen gebruikt een deelauto en  

                    de spoorbomen gaan de komende 10 jaar niet minder vaak dicht. 

‘Een fout is pas een fout als je deze niet verbetert’. 

https://informatiemuggenburg-zuid.nl/veelgestelde-vragen/
https://www.raadzaamschagen.nl/


Daarbij verdient BPD ook een ‘stevige gesprekspartner’ en heel eerlijk;  

dat is het huidige College van B&W simpelweg niet.  

Als straks de nieuwe woonwijk Muggenburg Zuid  

(met maar 1 ontsluitingsweg helaas dezelfde ontwerpfout als de huidige wijk Muggenburg)  

maar ook de Provinciale Weg N245 en Zuiderweg stilstaat straalt dit ook op BPD af natuurlijk.  

En helaas; ook daar weer de teleurstellende constatering dat die 750 huishoudens echt niet alleen 

maar van de fiets gebruik gaan maken. (helaas) 

Over de ellende op de Bonkelaarsdijk niet eens te spreken;  

daar zijn nog steeds mensen/bewoners (zelfs op de Muggenburgerweg en de Grote Wallerweg zelf) 

die niet beseffen wat hen te wachten staat als de bewoners van Muggenburg Zuid gebruik kunnen 

maken van deze smalle wegen die uiteindelijk bij hun huizen uitkomen. 

Kijk / Luister vooral de eerste aflevering over ‘De Bonkelaarsdijk’ en neem uw verantwoordelijkheid! 

(aub). 

Concrete vragen 

- Vriendelijk verzoek aan de Gemeenteraadsleden de komende Raadsvergadering te gebruiken 

hard op de rem te trappen en alsnog het standaard Burgerparticipatieproces op te starten  

 

Eerder aangegeven dat Muggenburg in Verzet hiertoe de ideale partner is. 

Het is schandalig dat er zoveel tijd en energie van veel betrokkenen gaat zitten in acties die 

onderdeel kunnen (moeten) zijn van een standaard Burgerberaad. 

 

Hier heeft de Gemeenteraad in mei dit jaar 258K voor gereserveerd. 

Gebruik dit simpelweg omdat de huidige gang van zaken simpelweg niet, meer, uit te leggen 

is. 

 

Nu niet maar vooral in de toekomst, als alles vast staat, niet. 

 

- Vriendelijk verzoek aan BPD, ik zal in een separate mail bevestiging van ontvangst vragen, de 

inhoud van mijn Zienswijze op te nemen als gevraagde feedback op genoemde 

BPD-informatie website ‘. 

 

Wijsheid maar vooral moed alsnog vanuit uw verantwoordelijkheid als Gemeenteraadsleden op te 

treden! 

Alvast bedankt, 

Met Vriendelijke Groet, 

Ronald van de Buld 

 

https://www.youtube.com/watch?v=ErWgqIiDtP0
https://www.bldmedia.eu/deschandevanschagenpodcast-1-debonkelaarsdijk/
https://informatiemuggenburg-zuid.nl/

